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 Protokół nr 118/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 24 lutego 2022 r. 
 
Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 118 posiedzenie 
Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość to jest za 
pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji.  
Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 
W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Andrzej Ochlak, Wicestarosta – Jerzy 
Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu: Barbara Grzywacz, Marcin Buliński, Sekretarz – Ewa 
Kalisz-Górzkowska, Skarbnik –  Sebastian Kiński. Pan Starosta potwierdził obecność wyżej 
wymienionych osób. W posiedzeniu uczestniczyło 4 Członków Zarządu. Wymóg kworum został 
zachowany. Posiedzenie otworzył pan Starosta. 
Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 118 zdalnego posiedzenia Zarządu.   
Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. Stanowi 
on załącznik nr 1. 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, M. Buliński.  
 
W zdalnym posiedzeniu Zarządu wzięli udział: pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu 
Dróg Powiatowych, pani Jolanta Domżalska – inspektor do spraw pozyskiwania funduszy 
zewnętrznych, pan Andrzej Kowalczyk – naczelnik Wydziału Zarzadzania Kryzysowego, pan 
Marek Szychowski - inspektor w Wydziale Architektury i Budownictwa, pani Anna Andrzejczak 
– kierownik Biura Rady Powiatu. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie przyjęcia przez Powiat Nowomiejski zadania publicznego z zakresu administracji 
rządowej.  
/głos zabrał pan A. Kowalczyk – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/ 
 

Pan Kowalczyk poinformował, że jest to zadanie dotyczące przeprowadzenia kwalifikacji 
wojskowej.  Dodał, że wszelkie koszty związane z organizacją kwalifikacji ponosi Wojewoda. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                     
Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, M. Buliński. 
/pan A. Kowalczyk wylogował się ze zdalnego posiedzenia/ 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
akceptacji  przystąpienia do projektu pt.:  „Remont budynku biblioteki Zespołu Szkół im. C.K. 
Norwida w Nowym Mieście Lubawskim – etap I”.  
/głos zabrała pani J. Domżalska – inspektor do spraw pozyskiwania funduszy zewnętrznych / 

Pani Domżalska poinformowała, że ogłoszony został konkurs Prezesa Rady Ministrów w 
ramach Rządowego Funduszu Polski Ład. Dodała, że wniosek zostanie złożony w naborze 
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drugim w pierwszym progu dostępności. Wydatki w ramach projektu wynoszą szacunkowo 
373 443,50 zł. Wyjaśniła, że pierwszym etapem tego zadania będzie remont dachu, powiat 
będzie się ubiegać o 85 % dofinansowania.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Pan Buliński stwierdził, że jest to słuszny kierunek jeśli chodzi o remont biblioteki. Dodał, że 
remont dachu jest kluczową sprawą i rozpocznie on pełną modernizację budynku. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,          
M. Buliński. 
/pani J. Domżalska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
akceptacji  przystąpienia do projektu pt.:  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1236N Wlk. 
Tymawa – Łąkorz – Wawrowice na odcinku Wielka Tymawa – Łąkorz”.  
/głos zabrała pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Kurzętniku/ 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że projekt również zostanie złożony na ogłoszenie Prezesa 
Rady Ministrów nr 2/2021 z dnia 28.12.2021 r. w ramach dofinansowania z Rządowego 
Funduszu Polski Ład. Wnioskowana kwota dofinansowania w ramach projektu wynosi 
szacunkowo 14 682 573,50 zł, co stanowi około 91 % wartości inwestycji. 
Pan  Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,          
M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie akceptacji  
przystąpienia do projektu pt.:  „Modernizacja drogi powiatowej Nr 1347N dr. woj. Nr 538 
(Tylice) – Mroczenko”.  
 
Pan Starosta poinformował, że powyższy projekt analogicznie zostanie złożony na ogłoszenie 
Prezesa Rady Ministrów w ramach dofinansowania z Rządowego Funduszu Polski Ład. 
Wnioskowana kwota dofinansowania w ramach projektu wynosi szacunkowo 2 578 948,40 zł. 
Pani Robaczewska dodała, że projekt będzie składany w ramach naboru nr 3/2021 z dnia 
28.12.2021 r., jest to edycja PGR, gdzie maksymalna wartość dofinansowania wynosi 98% 
wartości inwestycji.   
Pan  Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Pan Buliński poinformował, że w ostatnim czasie nawierzchnia powyższej drogi uległa 
znacznemu pogorszeniu. Dodał, że jeżeli nie zostaną podjęte zdecydowane działania to pod 
koniec sezonu tej drogi może już nie być. Stwierdził, że wybór powyższej drogi jest jak 
najbardziej słuszny. 
Pan Starosta przyznał, że stan tej drogi jest bardzo zły. Zapytał Członków Zarządu czy mają 
jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,          
M. Buliński. 
/pani J. Robaczewska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe 
Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Gwiździny.  
/głos zabrał pan M. Szychowski – inspektor w Wydziale Architektury i Budownictwa/ 
 
Pan Szychowski poinformował, że projektowane przeznaczenie to zabudowa mieszkaniowa 
jednorodzinna. Dodał, że wydział w wyniku analizy dokumentacji, po zasięgnięciu opinii 
Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 
Pan  Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 2. 
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 3. 
Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 4. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,          
M. Buliński. 
/pan M. Szychowski wylogował się ze zdalnego posiedzenia/ 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie rozpatrzenia skargi na Wydział Środowiska i Rolnictwa Starostwa Powiatowego w 
Nowym Mieście Lubawskim.  
/głos zabrała pani A. Andrzejczak – kierownik Biura Rady Powiatu/ 
 
Pani Andrzejczak poinformowała, że zgodnie z projektem powyższej uchwały uznaję się skargę 
za bezzasadną. Dodała, że do projektu uchwały jest obszerne uzasadnienie, ponieważ trzeba 
było wszystko szczegółowo opisać, a sprawa jest bardzo zawiła. Ponadto do projektu uchwały 
jest załączone stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz protokół z Komisji Rewizyjnej, 
która przeprowadziła kontrolę w Wydziale Środowiska i Rolnictwa w dniu 15.02.2022r. 
Wyjaśniła, że Komisja Rewizyjna uznała, że skarga jest w obydwu obszarach bezzasadna, 
zarówno w kwestii dotyczącej udzielania informacji odnośnie rekultywacji terenów po 
nieczynnej żwirowni w Nielbarku oraz w kwestii dotyczącej prawidłowości prowadzenia 
rekultywacji terenów w Nielbarku. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji co do kwestii udzielenia 
informacji nie miała wątpliwości i uznano skargę za bezzasadną, natomiast co do prowadzenia 
kontroli rekultywacji po nieczynnej żwirowni w Nielbarku komisja uznała, że skarga jest 
zasadna. Pani Andrzejczak poinformowała, że w projekcie uchwały w sentencji jest zapis, iż 
całościowo skarga jest bezzasadna. Dodała, że dopiero Rada Powiatu podejmie decyzję czy 
skarga jest bezzasadna czy zasadna. Nadmieniła, że projekt uchwały był konsultowany z radcą 
prawnym. 
Pan  Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 5. 
Protokół Nr 1/2022 Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w Wydziale Środowiska i 
Rolnictwa stanowi załącznik nr 6. 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                     
Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz. 
Pan M. Buliński nie brał udziału w głosowaniu. 
/pani A. Andrzejczak wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/239/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2022 – 2037 po korekcie.  
 
Pan Skarbnik poinformował, że korekta dotyczy głównie dwóch zadań inwestycyjnych: 
termomodernizacji budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3, gdzie dokonano zwiększenia nakładów 
inwestycyjnych o kwotę 8000 zł (łącznie przewidywane nakłady wyniosą 26 000 zł) oraz 
budowy drogi powiatowej Ostrowite – Górale, gdzie dokonano aktualizacji wartości po 
przetargu (łączne przewidywane nakłady wyniosą 2 725 706 zł, w tym przewidywane 
dofinansowanie wyniesie 2 557 452 zł, udział własny wyniesie 168 254 zł, w tym planowana 
pomoc Gminy Biskupiec w wysokości 80 800 zł). Ponadto dodał, że w rozdziale drogi publiczne 
powiatowe planuje się zmniejszenie dochodów o kwotę 218 873 zł. Nadmienił, że powyższe 
zmiany miały wpływ na zmianę po stronie dochodów, czyli jest dokonane zmniejszenie w 
rozdziale wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek samorządu terytorialnego o 
kwotę 19 106 zł.  
Pan  Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                     
Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXXVIII/240/2021 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2022 r. po korekcie. 
 
Pan  Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                     
Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
Dziewiątym  punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się informacją o przyjęciu 
osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
Informacja z DPS stanowi załącznik nr 7. 
 
Dziesiątym  punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportami o miejscach 
publikacji artykułów prasowych i wzmianek dotyczących działalności Związku Powiatów 
Polskich.  
Raporty ZPP stanowią załącznik nr 8. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
                                                                                                              Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                      Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła: Ewelina Kubacka  
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